
P R O T O K Ó Ł  Nr XXXVIII/13

z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa

odbytej w dniu 30 stycznia 2013r.

w Urzędzie Miejskim w Mieroszowie

Godzina rozpoczęcia:  13:00

Godzina zakończenia: 17:30

Ad. 1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Mieroszowa - Pan 

Ryszard Gubernat. Stwierdził, że na  stan 15 radnych Rady Miejskiej obecnych jest 

13 radnych, czyli ustawowa większość do podejmowania prawomocnych decyzji.

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1a do niniejszego protokołu.

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 1b do niniejszego protokołu.
Następnie Pan Przewodniczący powitał zaproszonych gości :

- Z-cę Burmistrza – Panią Dorotę Bekier,

- Z- cę Skarbnika – Panią Małgorzatę Prasek,

- Kierowników jednostek organizacyjnych Gminy, 

- Kierowników referatów Urzędu Miejskiego,

Ad.2.  Przewodniczący Rady Miejskiej Mieroszowa –  Pan  Ryszard Gubernat 

odczytał  proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.  

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji Rady Miejskiej Mieroszowa.

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym – zapytania 

Radnych.

5. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej Mieroszowa.

6. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych.

7. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wyrażenia zgody na 

oddanie w użyczenie na czas nieokreślony udziału w nieruchomości położonej 

w Unisławiu Śląskim.
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8. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie odmowy zatwierdzenia 

taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę na terenie miejscowości Unisław Śląski, 

Rybnica Leśna, Rybnica Leśna-Kamionka położonych w gminie Mieroszów. 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wyrażenia zgody na 

oddanie w użyczenie na czas nieokreślony świetlicy środowiskowej położonej 

w nieruchomości przy ul. Żeromskiego 32 w Mieroszowie.

10. Projekt uchwały rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie uchwalenia planu pracy 

Rady Miejskiej Mieroszowa na I półrocze 2013r. 

11. Sprawozdanie Komisji Ogólnej za 2012r.

12. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej za 2012r.

13. Odpowiedzi na pytania zadane na poprzedniej sesji.

14. Odpowiedzi na zapytania, oświadczenia i wnioski radnych.

15. Wolne wnioski, informacje, apele, w tym mieszkańcy.

16. Zakończenie obrad.

Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier zwróciła się z prośbą o wprowadzenie do 

porządku obrad  w pkt.  7 Projekt uchwały Rady Miejskiej  Mieroszowa  w sprawie 

utworzenia  odrębnego  obwodu  głosowania,  ustalenia  numeru,  granic  i  siedziby 

obwodowej komisji wyborczej w celu przeprowadzenia głosowania w wyborach  do 

Rady Powiatu Wałbrzyskiego.

Powyższy projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad 11 głosami „za” 

Ad.3.Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji Rady Miejskiej Mieroszowa.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej Mieroszowa poinformował,  że  protokoły  z  po-

przedniej  sesji  Rady  Miejskiej  zostały  sporządzone  w  terminie  i  wyłożone

do wglądu w Biurze Rady Miejskiej.

Do dnia dzisiejszego nie wpłynęły żadne wnioski.
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Następnie Przewodniczący zapytał czy ktoś chce wnieść uwagi do protokołów.

Uwag nie zgłoszono.

- Protokół z sesji nadzwyczajnej w dniu 6 listopada został przyjęty 10 głosami „za”, 

0 „przeciw”, 2 „wstrzymującymi się”.

- Protokół z sesji nadzwyczajnej w dniu 13 listopada 2012r. został przyjęty 10 głosami 

„za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymującymi się”.

-Protokół z sesji nadzwyczajnej w dniu 17 grudnia 2012r. został przyjęty 10 głosami 

„za”, 0 „przeciw”, 3 „wstrzymującymi się”.

-  Protokół  z  sesji  w  dniu  28  grudnia  2012r.  został  przyjęty  10  głosami  „za”,  

0 „przeciw”, 3 „wstrzymującymi się”.

- protokół z sesji nadzwyczajnej w dniu 22 stycznia 2013r. został przyjęty 10 głosami 

„za”, 3 „wstrzymującymi się”.

Ad.4.Sprawozdanie  Burmistrza  z  działalności  w  okresie  międzysesyjnym  – 

zapytania Radnych omówiła Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier.

Radny  –  Pan  Piotr  Brzęcki odnosząc  do  punktu  1  sprawozdania  Burmistrza  

(w zakresie Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji i Ochrony Środowiska), dotyczącego 

ogłoszenia przetargu nieograniczonego pn. „Dostawa energii elektrycznej na potrzeby 

Gminy Mieroszów” zwrócił się z pytaniem czy umowa na odstawę energii jest tańsza 

od ubiegłorocznej.

Z-ca  Burmistrza  –  Pani  Dorota  Bekier  w  odpowiedzi  na  powyższe  pytanie 

poinformowała,  że  przetarg  dotyczył  opłaty  przesyłowej.  Firma,  która  wygrała 

przetarg zaproponowała cenę niższą na kWh  o 4 grosze. Przetarg był zorganizowany 

na dostawę energii dla wszystkich obiektów gminnych plus oświetlenie uliczne. Do tej 

pory każda jednostka miała podpisaną odrębną umowę i inną stawkę.

Radny  –  Pan  Piotr  Brzęcki zwrócił  się  z  pytaniem  czy  ogrzewanie  hali  przy  

ul. Hożej jest bardziej ekonomiczne od dotychczasowego.
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Z-ca  Burmistrza  –  Pani  Dorota  Bekier poinformowała,  że  w  tej  chwili  trudno 

powiedzieć  ponieważ  ogrzewanie  gazowe funkcjonuje  od  niedawna.  Musi  upłynąć 

cały okres grzewczy, żeby można było to porównać.

Radna  –  Pani  Justyna  Pichowicz  odnosząc  się  do  punktu  6  sprawozdania 

Burmistrza ( w zakresie Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji i Ochrony Środowiska ), 

dotyczącego  wystąpienia  do  Regionalnego  Dyrektora  Ochrony  Środowiska  o 

uzgodnienie projektu decyzji zezwalającej na usunięcie drzew rosnących w pasie drogi 

krajowej nr 35 i jednego drzewa rosnącego w pasie drogi powiatowej nr 3383D w 

Nowym Siodle , zwróciła się z pytaniem, jaki jest powód usunięcia tych drzew.

Z-ca  Burmistrza  –  Pani  D.  Bekier odnosząc  się  do  powyższego  pytania 

poinformowała,  że  chodzi  tutaj  o  przedłużenie  chodnika  z  Kowalowej.  Krajowa 

Dyrekcja Dróg chce doprowadzić do połączenia chodnika z tym istniejącym.

Radna – Pani Maria Chmielnicka odnosząc się do pkt. 7 Sprawozdania ( w zakresie 

Rozwoju,  Promocji i  Oświaty )  dotyczącego złożenia w Urzędzie Marszałkowskim 

wniosku  o  dofinansowanie  operacji  pn.  „Remont  sali  spotkań  Mieroszowskiego 

Centrum Kultury przy u. Żeromskiego 28 w Mieroszowie” zwróciła się z pytaniem 

czy jest już informacja kiedy wniosek będzie realizowany.

Z-ca Burmistrza Mieroszowa – Pani D. Bekier poinformowała, że wniosek podlega 

sprawdzaniu.  Informacja  czy będzie  realizowany powinna być przekazana w ciągu

 60 dni od złożenia.

Sprawozdanie  z  Burmistrza  z  czynności  wykonywanych  w  okresie  od  15  grudnia 

2012r. do 15 stycznia 2013r. stanowi załącznik nr 2 do tego protokołu.
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Ad.5.Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej Mieroszowa omówiła  

Z-ca Burmistrza Mieroszowa – Pani Dorota Bekier.

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do tego protokołu.

Ad.6.Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych.

Radny – Pan Ryszard Sierakowski zwrócił  się  z prośbą o przybliżenie wyników 

kontroli  przeprowadzonej w szkołach podstawowych w Sokołowsku i w Kowalowej 

w zakresie ilości uczęszczających do tych placówek dzieci.

Radna – Pani Maria Chmielnicka zwróciła się z pytaniem czy to prawda,  że na 

Parkowej Górze ma powstać siłownia.

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 5 min. przerwy.

Ad.7.  Projekt  uchwały  Rady  Miejskiej  Mieroszowa  w  sprawie utworzenia 

odrębnego obwodu głosowania, ustalenia numeru, granic i siedziby obwodowej 

komisji  wyborczej  w celu przeprowadzenia głosowania  w wyborach  do Rady 

Powiatu  Wałbrzyskiego  omówiła  Z-ca  Burmistrza  –  Pani  Dorota  Bekier 

informując, że  Prezes Rady Ministrów rozporządzeniem z dnia 21 stycznia 2013 r. 

zarządził  przeprowadzenie  wyborów  do  Rady  Powiatu  Wałbrzyskiego  w 

województwie dolnośląskim i wyznaczył datę wyborów na niedzielę  24 marca 2013 r. 

(Dz. U. z dnia 22 stycznia 2013 r. poz. 107). W związku z tym, zgodnie z art. 30 ust.  

2b ustawy z dnia 16 lipca 1998 r. – Ordynacja wyborcza do rad gmin, rad powiatów i 

sejmików województw  (Dz. U. z 2010 r. Nr 176, poz. 1190 oraz z 2011 r. Nr 34, poz.  

172) tworzy się odrębny obwód głosowania w szpitalu, zakładzie pomocy społecznej, 

zakładzie karnym i areszcie śledczym jeżeli w dniu wyborów będzie w nim przebywać 

co najmniej 15 wyborców objętych rejestrem wyborców w gminie, na terenie której 

położona  jest  wymieniona  jednostka.  Z  opinii  Prezesa  Zarządu  „Sanatoria 

Dolnośląskie” Spółki z o. o. w Sokołowsku dotyczącej utworzenia obwodu głosowania 

5



w Specjalistycznym Szpitalu Chorób Płuc „Biały Orzeł” oraz Zakładach Opiekuńczo – 

Leczniczych „Odrodzenie” i „Górnik” w Sokołowsku wynika, że w dniu wyborów tj. 

24  marca  2013 r.   będzie  przebywać  w nich  co  najmniej   15 wyborców objętych 

rejestrem wyborców w gminie Mieroszów.

W związku z powyższym  zasadnym jest podjęcie niniejszej uchwały.

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, że 

projekt  uchwały  był  omawiany  na  posiedzeniu  Komisji  i  został  zaopiniowany 

pozytywnie.

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie.

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji.

W związku z  powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał  pod głosowanie 

przedstawiony projekt uchwały.

Uchwała Nr XXXVIII/178/13 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 stycznia 2013r.

 w  sprawie  utworzenia  odrębnego  obwodu  głosowania,  ustalenia  numeru,  granic

 i  siedziby  obwodowej  komisji  wyborczej  w  celu  przeprowadzenia  głosowania  

w wyborach   do  Rady  Powiatu  Wałbrzyskiego  została  podjęta  13  głosami  „za’”  

( jednogłośnie ).

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 4 do tego protokołu.
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Ad.8.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wyrażenia zgody na 

oddanie w użyczenie na czas nieokreślony udziału w nieruchomości położonej w 

Unisławiu  Śląskim omówiła  Z-ca  Burmistrza  –  Pani  D.  Bekier informując,  że 

Nieruchomość położona w Unisławiu Śląskim 4b dotychczas była oddana w użyczenie 

Mieroszowskiemu Centrum Kultury w Mieroszowie na czas oznaczony do 31 stycznia 

2013 roku, na cele związane z jego działalnością.

Umowa obejmowała:

 pomieszczenia o łącznej powierzchni 87,6 m2, użytkowane jako biblioteka ze świe-

tlicą, położone na pierwszym piętrze budynku;

 części budynku i urządzeń, które nie służyły wyłącznie do użytku MCK w udziale 

wynoszącym 4900/10000;

 działkę gruntu nr 188 o powierzchni 0,0804 ha, w udziale wynoszącym 4900/10000. 

Zgodnie z art. 25  ust. 1 i 2 w związku z art. 23 ust. 1 pkt 7a ustawy z dnia 21 sierpnia 

1997  r.  o  gospodarce  nieruchomościami  (tekst  jednolity  Dz.  U.  z  2010  r.  

Nr  102,  poz.  651  z  późn.  zm.)  gminnym  zasobem  nieruchomości  gospodaruje 

burmistrz  a  gospodarowanie  polega  między  innymi  na  użyczaniu  nieruchomości 

wchodzących w skład zasobu. Zawieranie umów na czas dłuższy niż trzy lata lub czas 

nieoznaczony wymaga zgody rady. Zgoda rady wymagana jest również w przypadku, 

gdy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat strony zawierają kolejne umowy, 

których przedmiotem jest ta sama nieruchomość, co ma miejsce w przedmiotowym 

przypadku.   

Oddanie przedmiotowej  nieruchomości  w użyczenie na  czas nieokreślony na rzecz 

podmiotu  zajmującemu  się  działalnością  w  zakresie  kultury  zapewni  tej  instytucji 

ciągłość  prowadzonej  działalności  statutowej  oraz  zapewni  racjonalne 

zagospodarowanie nieruchomości. 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, że 
projekt  uchwały  był  omawiany  na  posiedzeniu  Komisji  i  został  zaopiniowany 
pozytywnie.
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat otworzył dyskusje w tym 
punkcie.

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji.

Uchwała Nr XXXVIII/179/13 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 stycznia 2013r. 
w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w użyczenie na czas nieokreślony udziału  
w nieruchomości położonej w Unisławiu Śląskim została podjęta 13 głosami „za”  
(jednogłośnie).

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 5 do tego protokołu.

Ad.9.Projekt  uchwały  Rady  Miejskiej  Mieroszowa  w  sprawie  odmowy 

zatwierdzenia  taryf za zbiorowe zaopatrzenie  w wodę na terenie  miejscowości 

Unisław Śląski, Rybnica Leśna, Rybnica Leśna-Kamionka położonych w gminie 

Mieroszów omówiła  Z-ca  Burmistrza  Mieroszowa  –  Pani  Dorota  Bekier 

informując, że po dokonaniu czynności kontrolnych przez Burmistrza  Mieroszowa, 

zgodnie z art.24 ust.4 ustawy z dnia7 czerwca 2001 roku  o zbiorowym zaopatrzeniu w 

wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków (tekst jednolity Dz.U.z 2006 r. Nr 123, 

poz.886 ze zmianami), przedłożonego wniosku przez Wałbrzyskie Przedsiębiorstwo 

Wodociągów i Kanalizacji Sp.z o.o z/s w Wałbrzychu w sprawie zatwierdzenia taryf 

za zbiorowe zaopatrzenie w wodę,   ustalono ,iż  we wniosku  dokonano przyjęcia 

nieprawidłowych danych dotyczących okresu obowiązywania taryf oraz kosztów w 

przedłożonej taryfie.

Wniosek wpłynął do Urzędu Miejskiego w dniu 20.12.2012r.  Zgodnie z art.24 ust.2 

cytowanej  wyżej  ustawy  ,  przedsiębiorstwo   wodociągowo-kanalizacyjne  składa 

wniosek  w terminie 70 dni przed planowanym dniem wejścia taryf. Przedmiotowy 

wniosek przedłożony w dniu 20.12.2012 r. przez  WPWIK spółka z o.o. zawiera błąd 

formalny.  Za  okres  obowiązywania  taryf  wskazany  we  wniosku   przyjęto  termin 

pomiędzy   1  stycznia  2013  r.  a   31  grudnia  2013  r.   Zgodnie  obowiązującymi 

przepisami okres obowiązywania taryf winien być określony  od dnia  01 marca 2013 

r. do 28 lutego 2014 r. Ponadto nieterminowe złożenie wniosku stworzyło sytuację 
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wystąpienia  przerwy  pomiędzy  datą  zakończenia  obowiązywania  obecnej  taryfy 

(31grudnia 2012 r. ) a datą wprowadzenia nowej. Zgodnie z art. 20 ust 1, w związku z 

art.  24  ust  10  wyżej  wymienionej  ustawy,  przedstawione  we  wniosku  terminy 

obowiązywania nowej taryfy należy uznać za nieprawidłowe. Kolejna kwesta to nie 

udokumentowano  kosztów  poniesionych  w  roku  obrachunkowym  poprzedzającym 

rok,  w  którym  planowane  jest  wprowadzenie  taryfy.  Koszty  te  ustalane  są  na 

podstawie  ewidencji  księgowej  kosztów  sporządzonej  zgodnie  z  przepisami  o 

rachunkowości,  z  uwzględnieniem  planowanych  zmian  warunków  ekonomicznych 

wpływających na poziom kosztów w roku obowiązywania taryf.

Przewodnicząca  Komisji  Ogólnej  –  Pani  Dorota  Błażejowska poinformowała,  

że projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji i został zaopiniowany pozytywnie.

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie.

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji.

Uchwała Nr XXXVIII/180/13 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 stycznia 2013r. 

w sprawie odmowy zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę na terenie 

miejscowości Unisław Śląski, Rybnica Leśna, Rybnica Leśna-Kamionka położonych 

w gminie Mieroszów została podjęta 13 głosami „za”.

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 6 do tego protokołu.

Ad.10.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wyrażenia zgody 

na oddanie w użyczenie na czas nieokreślony świetlicy środowiskowej położonej 

w  nieruchomości  przy  ul.  Żeromskiego  32  w  Mieroszowie omówiła  Z-ca 

Burmistrza  Mieroszowa  –  Pani  Dorota  Bekier informując,  że  nieruchomość 

położona  w  Mieroszowie  przy  ul.  Żeromskiego  32  w  której  mieści  się  lokal 

dotychczas był oddany w użyczenie Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Mieroszowie na 

czas  oznaczony  na  cele  związane  z  jego  działalnością  i  pełnił  funkcje  świetlicy 

środowiskowej. Umowa obejmowała:
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 pomieszczenia o łącznej powierzchni 86,46m2, użytkowane jako świetlica środowi-

skowa, położone na pierwszym piętrze budynku;

 części budynku i urządzeń, które nie służyły wyłącznie do użytku OPS w udziale wy-

noszącym 2.647/10.000;

 działkę  gruntu  nr  88/1  o  powierzchni  0,023  ha,  w  udziale  wynoszącym 

2.647/10.000.  

Zgodnie  z  art.  25   ust.  1  i  2  w związku  z  art.  23  ust.  1  pkt  7a  ustawy z  dnia  

21 sierpnia 1997 r. o gospodarce nieruchomościami (tekst jednolity Dz. U. z 2010 r. 

Nr  102,  poz.  651  z  późn.  zm.)  gminnym  zasobem  nieruchomości  gospodaruje 

burmistrz  a  gospodarowanie  polega  między  innymi  na  użyczaniu  nieruchomości 

wchodzących w skład zasobu. Zawieranie umów na czas dłuższy niż trzy lata lub czas 

nieoznaczony wymaga zgody rady. Zgoda rady wymagana jest również w przypadku, 

gdy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat strony zawierają kolejne umowy, 

których przedmiotem jest ta sama nieruchomość, co ma miejsce w przedmiotowym 

przypadku.   

Oddanie przedmiotowej  nieruchomości  w użyczenie na  czas nieokreślony na rzecz 

podmiotu  zajmującemu  się  działalnością  w  zakresie  opieki  zapewni  tej  instytucji 

ciągłość  prowadzonej  działalności  statutowej  oraz  zapewni  racjonalne 

zagospodarowanie nieruchomości. 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, że 

projekt  uchwały  był  omawiany  na  posiedzeniu  Komisji  i  został  zaopiniowany 

pozytywnie.

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie.

Nikt nie zabrał głosu.

Uchwała Nr XXXVIII/181/13 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 stycznia 2013r. 

w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w użyczenie na czas nieokreślony świetlicy 

środowiskowej położonej w nieruchomości przy ul. Żeromskiego 32 w Mieroszowie.
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Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 7 do tego protokołu.

Ad.11.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie uchwalenia planu 

pracy Rady Miejskiej Mieroszowa na I półrocze 2013r. omówił  Przewodniczący 

Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat.

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji.

Uchwała nr XXXVIII/182/13 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 stycznia 2013r. 

w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej Mieroszowa na I półrocze 2013r. 

została podjęta 12 głosami „za” ( wszystkich obecnych na sali podczas głosowania).

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 8 do tego protokołu.

Ad.12.Sprawozdanie Komisji Ogólnej za 2012r. omówiła Przewodnicząca Komisji 

Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska.

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie.

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji.

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 9 do tego protokołu.

Ad.13.Sprawozdanie  Komisji  Rewizyjnej  za  2012r.  omówiła  Przewodnicząca 

Komisji Rewizyjnej – Pani Justyna Pichowicz .

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie.

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji.
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Ad.14.Odpowiedzi na pytania zadane na poprzedniej sesji.

Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier poinformowała, że na poprzedniej sesji nie 

było pytań wymagających odpowiedzi w późniejszym terminie.

Ad.15.Odpowiedzi na zapytania, oświadczenia i wnioski radnych.

W odpowiedzi na zapytanie Radnego – Pana Piotra Brzęckiego w sprawie działek, 

które gmina przekazała do TBS-u, Z-ca Burmistrza Mieroszowa – Pani Dorota Bekier 

poinformowała,  że  są  to  dwie  działki  w obrębie  mieroszowskiego rynku.  TBS od 

pewnego czasu ma koncepcje zabudowy tych działek. W budynkach będą się mieścić 

mieszkania,  a parter będzie przeznaczony pod lokale użytkowe. TBS nie rozpoczął 

jeszcze inwestycji ponieważ stara się o środki finansowe , bo na pewno nie ma już 

możliwości pozyskania środków z Krajowego Funduszu Mieszkaniowego. Te zostały 

mocno ograniczone.  Poza tym zmieniły się przepisy przyznawania takich środków. 

Ostatnie środki z Funduszu zostały już przydzielone i  realizowane są w Legnicy i  

Oławie, z tym że tam TBS jest dofinansowywany poprzez własne środki finansowe. 

TBS  wielokrotnie zwracał się do gminy, żeby przewidzieć w budżecie środki na ten 

cel ale ze względu na trudny budżet gmina stoi na stanowisku, że to TBS powinien 

znaleźć źródło sfinansowania tych mieszkań. Taka możliwość będzie ponieważ TBS 

jest współwłaścicielem spółki, z którą realizowane są inwestycje właśnie w Legnicy i 

ta spółka pozyskała grant z funduszy unijnych na budownictwo mieszkaniowe. Tutaj 

jest możliwość, że w gminie Mieroszów będzie w taki sposób to realizowane.

W odpowiedzi na zapytanie Radnego – Pana Ryszarda Sierakowskiego, w sprawie 

wyników kontroli w szkole podstawowej w Sokołowsku, Z-ca Burmistrza Mieroszowa 

–  Pani  Dorota  Bekier,  poinformowała  że  ta  kontrola  objęła  zarówno  szkołę  

w Sokołowsku jak i szkołę w Kowalowej pod kątem ilości dzieci uczęszczających na 
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zajęcia  w  stosunku  do  tych,  które  są  zadeklarowane.  Protokół  z  kontroli  będzie 

odczytany na najbliższym posiedzeniu. Ale z tego, co wiadomo są drobne uchybienia 

w szkole w Sokołowsku. 

W odpowiedzi na zapytanie dotyczące siłowni na Górze Parkowej, Z-ca Burmistrza – 

Pani Dorota Bekier poinformowała, że  siłownie terenowe stworzone do rekreacji  

i rehabilitacji będą realizowane w dwóch miejscach : przy Białym Orle w Sokołowsku 

i  właśnie  na  Parkowej  Górze.  Gmina pozyskała  dofinansowanie  po 125 tys.  zł  do 

każdego  z  tych  placów z  urządzeniami.  Generalnie  chodzi  o  reaktywowanie  całej 

Parkowej Góry.

Radny  –  Pan  Henryk  Mizera  zwrócił  się  z  pytaniem  czy  ten  projekt  będzie 

finansowany w całości ze środków zewnętrznych czy również ze środków własnych 

gminy.

Z-ca Burmistrza Mieroszowa – Pani Dorota Bekier poinformowała, że ten projekt 

będzie finansowany również z budżetu gminy. To jest układ 70 % dofinansowania z 

tym,  że  jest  to  bez  kosztów VAT-u.  Własne  środki  na  realizację  tego projektu są 

zagwarantowane w budżecie gminy.

Ad.16.Wolne wnioski, informacje, apele, w tym mieszkańcy.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej poinformował,  że  Dolnośląski  Ruch  Ochrony 

Przyrody  wystąpił  do  Rady  o  uznanie  części  drzew na  terenie  gminy  za  pomniki 

przyrody.  Wystąpienie  zostało  przekazane  do  Burmistrza  Mieroszowa  celem 

odniesienia się.

Z-ca  Burmistrza  Mieroszowa wyjaśniła,  że  jest  kilka  pojedynczych  drzew  w 

Mieroszowie i Sokołowsku, cała aleja drzew położona wzdłuż drogi wojewódzkiej z 

Unisławia Śląskiego do Rybnicy czyli generalnie coś, o co wszyscy starają się żeby je 

usunąć. Drzewa nie są zdrowe, niszczą nawierzchnię, stanowią niebezpieczeństwo dla 
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kierowców. Jednego z tych drzew, o które wnioskują w ogóle nie ma. Oprócz tego, że 

wnioski zawierają błędy formalne to należy mieć na uwadze, że uznając drzewo za 

pomnik przyrody formalnie nie reguluje żaden przepis. O tym decyduje Rada Miejska. 

Gmina,  żeby  przeanalizować  zasadność  tego  wniosku  wystąpiła  do  właścicieli 

zarządców  tych  dróg  czy  też  nieruchomości,  na  których  wskazane  przez 

wnioskodawców drzewa rosną,. Teraz trzeba poczekać na stanowisko tych instytucji, 

ale uznanie drzew za pomnik przyrody to są już obowiązki wiążące się z wydatkami.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał korespondencję, która wpłynęła 

do Biura Rady Miejskiej w okresie między sesjami. Między innymi pismo Pana H. 

Hnatiuka  z  prośba  o  uhonorowanie  55  –lecia  artystycznego  Pana  Stanisława 

Olszanowskiego.  Po  rozpoznaniu  sprawy  dotyczącej  lokalu,  w  którym  Pan 

Olszanowski  przechowuje  swoje  prace  okazało  się,  że  problem polega  na  tym,  że 

pomieszczenie jest nie ogrzewane co doprowadza do zawilgocenia całego budynku. 

Chodzi u udzielenie pomocy temu Panu i zagospodarowanie jego prac w jakiś sposób, 

oraz o uhonorowanie jego dorobku.

Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier poinformowała, że w Sokołowsku mieści się 

lokal  gminy,  w  którym  kiedyś  funkcjonowała  galeria  Pana  Olszanowskiego.  Pan 

Olszanowski  odciął  się  od  ogrzewania  funkcjonującego w tym budynku ponieważ 

uznał,  ze są zbyt wysokie koszty utrzymania  i  miał  ogrzewać  pomieszczenie we 

własnym  zakresie.  Od  lat  to  pomieszczenie  nie  funkcjonuje,  nie  jest  ogrzewane. 

Przede wszystkim ktoś musi zinwentaryzować dzieła Pana Olszowskiego. Ponieważ 

planuje  się  wyremontowanie  pomieszczenia  po  kinie,  które  będzie  stanowiło  sale 

spotkań mieszkańców, będzie okazja do uruchomienia galerii i wywieszenia tych prac 

na ścianach tej  sali. Najpierw jednak ktoś musi te prace zinwentaryzować a autor musi 

wyrazić zgodę na wystawienie ich.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej zwrócił  się  z  pytaniem  czy  jest  możliwość 

zaproszenia na sesję Pana Olszowskiego, na której zostałby uhonorowany dyplomem 

czy też jakaś nagrodą gratyfikacyjną.
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Z-ca  Burmistrza  Mieroszowa zauważyła,  ze  kilka  lat  temu  Pan  Olszowski  był 

zapraszany  na  sesję,  kiedy  został  uznany  Honorowym  Obywatelem  Gminy 

Mieroszów.  Jeśli  zdecydowałby  się  na  przekazanie  tych  prac  rzeczywiście  byłaby 

okazja zaprosić go i podziękować za udostępnienie tych prac.

Radny – Pan Mieczysław Wujda zauważył, że nie należy zwlekać z przejęciem tych 

prac  i  uhonorowaniem Pana  Olszowskiego.  Najlepiej  żeby  to  się  odbyło  jeszcze  

w lutym bądź marcu tego roku.

Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier zauważyła, że najpierw ktoś musi te prace 

zinwentaryzować i przekazać do gminy.

Radna  –  Pani  Justyna  Pichowicz zaproponowała  aby  docelowo  prace,  które  

są   w dobrym stanie  wyeksponować  w sali  na  Białym Orle.  To  byłby  też  dobry 

moment  na  zorganizowanie  spotkania  z  Panem  Olszanowskim,  żeby  złożyć 

podziękowania za dorobek.

Z-ca Burmistrza ponownie zauważyła, że gmina z całą pewnością nie może zająć się 

zinwentaryzowaniem tych prac.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej poinformował,  że  wpłynęło  pismo  z  prośba  

o wyłonienie z pośród radnych dwóch przedstawicieli  Rady Miejskiej  do prac nad 

nową strategią  Gminy  Mieroszów na  lata  2014 –  2020.  Wyboru  należy  dokonać  

do końca lutego.

Ad.17.Zakończenie obrad.

W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad  Przewodniczący  Rady  Miejskiej 

zamknął XXXVIII sesję Rady Miejskiej.

Protokołowała :

Agnieszka Podgórsk
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